

27.09.22 Norsk Myndeclubb avd Trøndelag styremøte.

Til stede:	Magnus, Anniken, Marit, Vibeke, Wenche, Tina
Forfall:	Lea

Sak 1. Utstilling og LC-helg på Årsøya, Selbu

Ref.nr	Beslutning	Ansvar	Frist
	37 påmeldte så langt. Hvem kommer fra styret på søndag. Vibeke, Marit, Anniken, Wenche og kanskje Magnus. Anniken tar bilder om været er bra.		

Ref.nr	Beslutning	Ansvar	Frist
	Premier til sprinten: Ligger på lageret, bortsett fra veterinærkortene som Marit tar med. Vet.kort: vinner til hver klasse (4 stk) + en ekstra til sprintmester. Labanpris. Wenche mener det skal være en del gode premier igjen.	Vibeke og Anniken. Marit	

Ref.nr	Beslutning	Ansvar	Frist
	Kaker: Sissel på Oppdal baker. Vibeke baker. Tom for brus (cola, pepsi, solo mm, må kjøpes). Pølse må også kjøpes. Loddbøker har vi på lageret. Fôrpremier	Marit	

Ref.nr	Beslutning	Ansvar	Frist
	Påmeldingsfrist fredag 30.09.22 Oppfordrer medlemmer til å ta med premier. Legge ut en påminnelse på Facebook om arrangementet. Jakkene er også etterlyst, men ikke hørt noe.	Vibeke	

Ref.nr	Beslutning	Ansvar	Frist
	Oppstart sprint 2.okt er kl.10.00 Styret møter ca. Kl.09.15 (kiosken rigges)		

Ref.nr	Beslutning	Ansvar	Frist
	Ang. valpeshow – ikke fått svar på forespørsel om leie. Lurer på om vi skal arrangere i januar. Ønsker helst Skothyllbanen på Tiller.	Vibeke	

Ref.nr	Beslutning	Ansvar	Frist
	LC Medlemsmøte angående LC-situasjonen i Norge nå og KG. Når LC-utvalget ble lagt ned er det penger som skal fordeles mellom klubber. Marit sjekker listene og ser hvor mye penger som har reist sørover herfra.	Marit	
	1.november medlemsmøte pizzeriaen på Moholt (Viva Italia) kl.19.00. Sjekk om de har plass oss. Påmelding pga bordbestilling; frist 25.okt. Ca.20 plasser +/-	Wenche	

Ref.nr	Beslutning	Ansvar	Frist
	Utstillingen 2023. Vil vi ha den samtidig med NKK? Eller egen helg sånn at vi kan ha LC samtidig? Velger å gå for ren mynde helg med LC hvis de nye reglene i LC ikke ødelegger for muligheten til å få i gang en prøve i 2023. Hvis de nye reglene blir gjeldende fra 1.jan velger vi å bare holde bare utstillingshelg. Ikke fått svar fra APSSU-utvalget angående mailen vi svarte på om egen spesial for APSSU. Velger å svare APSSU på nytt etter styremøtet. Utstilling må søkes før 31.oktober.	Magnus	30.okt'22

Ref.nr	Beslutning	Ansvar	Frist
	Ang. julegrøt. Vært avlyst pga Corona tidligere. Bør arrangeres i år. En i styret mener at Anne «er» julegrøten og vil spørre henne om hun vil være primus motor i år.	Vibeke	